CHARACTERISTICS OF THE GROWTH ENTERPRISE MARKET ("GEM") OF THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED (THE "STOCK EXCHANGE")

GEM has been established as a market designed to accommodate companies to which a high investment risk may be attached. In particular, companies may list on GEM with neither a track record of profitability nor any obligation to forecast future profitability. Furthermore, there may be risks arising out of the emerging nature of companies listed on GEM and the business sectors or countries in which the companies operate. Prospective investors should be aware of the potential risks of investing in such companies and should make the decision to invest only after due and careful consideration. The greater risk profile and other characteristics of GEM mean that it is a market more suited to professional and other sophisticated investors.

Given the emerging nature of companies listed on GEM, there is a risk that securities traded on GEM may be more susceptible to high market volatility than securities traded on the Main Board and no assurance is given that there will be a liquid market in the securities traded on GEM.

The principal means of information dissemination on GEM is publication on the internet website operated by the Stock Exchange. Listed companies are not generally required to issue paid announcements in gazetted newspapers. Accordingly, prospective investors should note that they need to have access to the GEM website in order to obtain up-to-date information on GEM-listed income.

The Stock Exchange takes no responsibility for the contents of this report, makes no representation as to its accuracy or completeness and expressly disclaims any liability whatsoever for any loss howsoever arising from or in reliance upon the whole or any part of the contents of this report.

The directors (the "Directors") of Phoenix Satellite Television Holdings Limited (the "Company") collectively and individually accept full responsibility for this report which includes particulars given in compliance with the Rules Governing the Listing of Securities on the GEM of the Stock Exchange for the purpose of giving information with regard to the Company.

The Directors confirm, having made all reasonable enquires, that to the best of their knowledge and belief, (i) the information contained in this report are accurate and complete in all material aspects and not misleading; (ii) there are no other matters the omission of which would make any statement herein misleading; and (iii) opinions expressed in this report have been arrived at after due and careful consideration on the bases and assumptions that are fair and reasonable.

香港聯合交易所有限公司(「聯交所」)創業板(「創業板」)的特色

創業板的成立乃為帶有高投資風險的公司提供上市的市場。尤其在創業 板上市的公司毋須有過往溢利記錄,亦毋須預測未來溢利。此外,在創 業板上市的公司或會因其新興性質及該等公司經營業務的行業或國家而 帶有風險。有意投資者應了解投資於該等公司的潛在風險,並應經過審 慎周詳的考慮後始作出投資決定。創業板的高風險及其他特色表示創業 板較適合專業及其他富經驗的投資者。

鑑於在創業板上市的公司屬於新興性質,在創業板買賣的證券可能會較 於主板買賣的證券承受較大的市場波動風險,同時無法保證在創業板買 賣的證券確有高流通量的市場。

創業板發佈資料的主要方法是在聯交所營運的互聯網網頁上刊登。上市 公司一般毋須在憲報指定報章刊發付款公佈。因此,有意投資者應注 意,彼等須閱覽創業板網頁,以便取得創業板上市發行人的最新資料。

聯交所對本報告之內容概不負責,對其準確性或完整性亦不發表任何聲明,並明確表示概不就因本報告全部或任何部份內容而產生或因倚賴該等內容而引致之任何損失承擔任何責任。

本報告(鳳凰衛視控股有限公司(「本公司」)各董事(「董事」)顧共同及 個別對此負全責)乃遵照聯交所《創業板證券上市規則》之規定而提供有 關本公司之資料。

各董事經作出一切合理查詢後,確認就彼等所知及所信:(i)本報告所載之 資料在各重大方面均屬準確完整,且無誤導成份;(ii)本報告並無遺漏其 他事實致使本報告所載任何內容產生誤導;及(iii)本報告所表達之一切意 見乃經審慎周詳考慮後始行發表,並以公平合理之基準及假設為依據。

和而不同 INBUR BUT DIFFERENT

全量 实际的 TOGETHERNESS RESPECTING DIFFERENCES